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Asunto Oy Simpeleen-Mäki on lähestynyt elinympäristölautakuntaa 
kirjeellä 8.9.2023. Kirjeessä Asunto Oy Simpeleen-Mäen 
osakkeenomistajat ja asukkaat toivovat yhtiön tontin ympärillä olevien 
kunnan metsäalueiden siistimistä ja avartamista. Kirjelmän ovat 
allekirjoittaneet 19 osakkeenomistajaa tai asukasta.  
 
Perusteluina toivomukselle he esittävät mm.: 
- Isoista ikkunoista on ollut järvinäkymä rakentamisvuodesta (1971) aina 

1990 luvun puoliväliin saakka. Pitkäaikaiset asukkaat muistelevat 
kaiholla tuota valoisuutta ja näkymää. Vuosikymmenissä rinteen puusto 
kasvanut. Koko metsänäkymä tukkeutunut erilaisista lehtipuista, isoista 
kuusista, männyistä ym pöpeliköstä, peittäen järvinäkymän sekä 
taivaan. 

- Rakennukset ovat sijainniltaan ilmansuuntien suhteen sellaiset, että 
takapihan puolelle aurinko ei voi paistaa. Siis rakennuksen varjo jo jää 
pimentämään takaterassit aamu aikaisesta iltamyöhään. 

- Lisäksi rinteen isoista puista tulee paljon lehtiä ja oksia katolle, 
tukkeuttavat vesirännejä ja tilttaantuvat harjapellin alle maatumaan.  

- Pisimmät voivat tuulen kaatamana ylettää rakennusten katolle. Läheltä 
piti tapauksia on ollut vuosien varrella. 

- Puusto on pitkää, huonokuntoista riukua, pystyyn kuolevaa 
enimmäkseen. Tällä hetkellä iso kuusi ilman neulasia, petäjä katkennut 
puolesta poikki, koivusta roikkuu katkenneita alaoksia.  

- Talon päädyssä puut ovat sen verran pitkiä, että tuulen kaatamina 
voivat tulla rakennuksien päälle.  

- Lehtiä ja neulasia tulee päätypuolen katolle valtavasti. Päätymetsikkö 
varjostaa ja pimentää varsinkin takapihan puolella. Tiheä 
pihlajapöpelikkö kasvaa kovaa vauhtia korkeuksiin. 

 
Ongelmien ratkaisemiseksi he ovat valmiita tekemään yhteistyötä kunnan 
kanssa.  
 

Esittelijä Tekninen johtaja Jylhä Juho 
 

Päätösehdotus Elinympäristölautakunta päättää, että puuston laajempi harvennustarve 
selvitetään yhdessä metsänhoitoyhdistyksen edustajan tai muun 
vastaavan asiantuntijan kanssa. Mikäli laajemmalle harvennukselle 
osoittautuu tarvetta, voidaan toimenpiteet ottaa huomioon suunniteltaessa 
vuoden 2024 metsänhoidollisia toimenpiteitä.  
 
Lisäksi lautakunta päättää, että elinympäristöpalvelut katselmoivat ihmisille 
tai omaisuudelle vaaraa aiheuttavat yksittäiset puut yhdessä taloyhtiön 
edustajan kanssa. Katselmuksen perusteella vaaraa aiheuttavat puut 
poistetaan tarvittaessa mahdollisimman pikaisella aikataululla. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 
 




